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متن پرسش

با سلام و عرض قبولی زیارات شما: ببخشید که وقتتون را می گیرم استاد یه عده ای از کسایی که

خیلی سنگ شاگردی شما را به سینه می زنن و افتادن توی عرفان و سلوک تازگی نظرات نادری از

خودشون میدن که وقتی فکر می کنم می بینم هیچ عارف و فقیهی یه همچین حرفایی را تا حالا نزده

و شاید به خودش اجازه نداده اینطوری حرف بزنه. می فرمایند که این سینه زنی های نوکران در هیات

ها در برزخ هیچ صورتی ندارند و باید به سنت رجوع کرد و از این حرفها. استاد آیا اینها نظرات

شماست؟ من هم چند سال است که مباحث شما را دنبال می کنم و بعید می دانم که این نظر شما

باشد، استاد آیا این از مضرات سلوک بدون استاد و بی بصیرتی نیست؟ استاد وقتی آمریکا برای

انحراف هیات های ما این همه هزینه می کند گویای این نیست که این هیات ها بزرگترین ضربه بر

استکبارند و باید در جهت این نظام تقویت شوند؟ آیا با این همه مشکلات موجود ما باید با مطرح

کردن این بحث ها ناخاسته گرفتار حیله ی دشمن شویم و بین خودمان تفرقه بیندازیم؟ آیا مشکل ما

در حال حاضر سینه زنی است؟ شما هم فکر می کنید که این فکر نوعی افراط است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: اتفاقاً از حضرت صادق«علیهالسلام» داریم که راوی میگوید حضرت

پرسیدند شنیدهام برای جدّم جلسهی عزا برپا میکنید و نوحهسرایی میکنید؟ عرض کرد همینطور

است و حضرت تأد فرمودند. پس حتماً این کارها صورت برزخی دارد و آن صورت برزخی راهی است

به سوی بهشت. از طرفی مگر خود حضرت صادق«علیهالسلام» دستور نمیدادند که مرثیهسراها مرثیه

بخوانند و خود حضرت و خانوادهشان اشک بریزند. خودِ بندهی حقیر در این جلسات شرکت میکنم و

از نتایج آن بهرهمند میشوم. موفق باشید


